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نسخه فدراسیون برای فصل آینده لیگ برتر

سقف بودجه فقط 425 میلیارد تومان

فدراســـیون فوتبـــال در ابتـــدای ســـال گذشـــته 
قوانیـــن و مقرراتی بـــرای کنترل ارقـــام عجیب و 
غریـــب قراردادها در لیگ برتـــر در نظر گرفت که 

عنوان آن »ســـقف بودجـــه« بود.
براســـاس ایـــن قانون، ســـقف بودجـــه تیم های 
لیگ برتری در لیگ بیســـت و سوم 325 میلیارد 
تومان اعلام شـــد و باشگاه ها در صورت بالا رفتن 
این مبلغ با جرایمی از جمله کســـر امتیاز روبه رو 
می شـــدند. البته این کســـر امتیاز در همان ابتدا 
برای تیم های پرســـپولیس و سپاهان اتفاق افتاد 
و در نهایـــت یک امتیاز از پرســـپولیس و 4 امتیاز 
از ســـپاهان کسر شـــد. البته این کســـر امتیاز که 

با اعتـــراض مســـئولان ایـــن دو تیم همـــراه بود، 
مجـــدداً به هـــر دو تیم برگشـــت و ایـــن موضوع 
نشـــان داد کـــه زور ســـازمان لیـــگ بـــه برخی از 

باشـــگاه ها نمی رسد.
در ایـــن بیـــن باشـــگاه ها اعتقاد داشـــتند که این 
قانون باعث شـــده تـــا مبالغ از طـــرق دیگری به 

بازیکنان منتقل شـــود.
در حالـــی که این قانون در فصل گذشـــته رســـماً 
و کامـــل اجرا نشـــده بـــود، دوباره ســـازمان لیگ 
پیش از آغاز فصل 1404-1403 اعلام داشـــت برای 
تیم هـــای لیـــگ برتری مبلغـــی به عنوان ســـقف 
بودجـــه در نظـــر گرفته اســـت که پایـــه این مبلغ 

325 میلیارد تومان اســـت.
همچنیـــن این ســـقف برای تیم های اســـتقلال و 
پرســـپولیس که به لیـــگ نخبگان صعـــود کردند 
65 میلیـــارد تومـــان بیشـــتر خواهد بـــود. علاوه 
بـــر این عـــدد، 35 میلیـــارد تومان بـــرای دریافت 
مجـــوز حرفـــه ای در نظـــر گرفته شـــده کـــه عدد 

ســـقف بودجـــه ســـرخابی ها را بـــه 425 میلیارد 
تومـــان افزایـــش می دهـــد کـــه بـــه رقـــم دلاری 
چیـــزی در حـــدود 7/5 میلیـــون دلار می شـــود. 
همچنین باشـــگاه هایی کـــه مجوز ملـــی بگیرند 
حداکثـــر 15 میلیـــارد تومـــان به رقم پایه ســـقف 
بودجه شـــان اضافـــه خواهـــد شـــد، منتهـــی یـــا 
باید مجـــوز ملی داشـــته باشـــند یا حرفـــه ای. از 
طرفی اگر باشـــگاهی موفـــق به ترانســـفر بازیکن 
شـــود بودجه اش اضافه می شـــود، دیون باشگاه 
جزو ســـقف بودجه نیســـت و پاداش هایی که از 
کنفدراســـیون فوتبال آســـیا دریافت می شـــود به 

بودجـــه اضافه خواهد شـــد.
در ایـــن بیـــن صحبت هایـــی در خصـــوص اینکه 
مثـــل پارســـال مدیـــران عامـــل 16 تیـــم لیـــگ 
برتـــری از عدد ســـقف بودجه مطرح شـــده خبر 
نداشـــته اند، به گوش رســـید که یکـــی از مدیران 
لیـــگ برتـــری در این خصـــوص می گویـــد: »این 
قانـــون در حالـــی اجـــرا می شـــود که تنهـــا تعداد 

محـــدودی از تیم ها از این ســـقف عبور می کنند 
و ســـایر تیم هـــا به ایـــن ســـقف نمی رســـند.« او 
کـــه نخواســـت نامـــش فاش شـــود در پاســـخ به 
این ســـؤال که آیـــا جلســـه ای برای تأیید ســـقف 
بودجه بـــا مدیران عامـــل تیم های لیـــگ برتری 
برگزار شـــده یا نـــه، گفـــت: »به همه باشـــگاه ها 
اعـــلام کردند. مســـئولان ســـازمان لیـــگ در این 
خصـــوص بـــا برخـــی از مدیـــران عامـــل تمـــاس 
داشـــتند و برخی دیگر را از نزدیـــک دیدند و آنها 
را در جریان گذاشـــتند. در واقـــع تمامی مدیران 
عامـــل از ایـــن موضـــوع اطـــلاع داشـــتند و اکثر 
تیم ها ایـــن قانون را تأیید کردند.« با این تفســـیر 
دیروز ســـقف بودجه برای ســـه فصل آینده لیگ 
برتر اعلام شـــد که ســـقف بودجه بـــرای دو فصل 
بعدی روی عـــدد 552 و همچنیـــن در فصل بعد 
از آن 718 میلیـــارد تومـــان خواهد بـــود که البته 
بایـــد دید این مقـــررات تا آن زمـــان دوام خواهد 

داشـــت یا خیر.

لملل  بین ا بط  ا و ر ئیس  ر  ، ه د ا تارقلی ز علی 
فدراسیون با اشاره به مسیر طی شده جهت 
خرید تجهیزات مرتبط با کمک داور ویدیویی 
برای بهره مندی از آنها در فصل آتی لیگ برتر 
می گوید: »در حالی که وزارت ورزش و جوانان 
را  توانش  همه  ایران  به   VAR رسیدن  برای 
گذاشته، رئیس فدراسیون فوتبال اعتبارش را 
وسط گذاشته و حتی مخبر نامه ها و دستورات 
لازم را داده، اما متأسفانه شرکت تجهیز 7 ماه 
است که در این زمینه بدقولی کرده است. تا به 
امروز برای تخصیص بودجه ای که دقیقاً برای 
این امر در اختیار شرکت تجهیز است، ده ها 

جلسه برگزار کرده ایم اما ریالی از این بودجه 
تازه ترین  به فدراسیون فوتبال نرسیده و در 
بهانه، این شرکت اسم صدا و سیما را وسط 
آورده است. در حالی که رسانه ملی و مدیرانش 
تا به امروز کمال همکاری را با فدراسیون داشته 
و هیچ مشکلی با ورود تجهیزات ندارند و اساساً 
برای تحقق  خودشان هم مشوق فدراسیون 
این امر هستند.« او حرف هایش را اینطور ادامه 
تجهیز!  شرکت  در  بزرگوار  »آقایان  می دهد: 
در   VAR به  مربوط  تجهیزات  خرید  بودجه 
حساب شماست. معاون رئیس جمهور امضا 
کرده است. وزیر محکم ایستاده و دستور داده 

است. رئیس فدراسیون فوتبال همه تمهیدات 
را اندیشیده است. دلیل این اتفاقات چیست؟ 
من اینجا به هواداران فوتبال می گویم با این 
دست فرمان به رغم همه تلاش های صورت 
گرفته و با توجه به همه تأکیدات تاج در جهت 
تسریع در ورود VAR به کشورمان، این فرایند 
برای فصل آتی دچار مشکلات جدی و اختلال 
خواهد شد. بیان این چند سطر برای این بود 
که همه بدانند فدراسیون در چه وضعیتی در 
حال کار است و امیدوارم دوستان به فکر باشند 
و اجازه بدهند مسیر پیش بینی شده فدراسیون 

به درستی طی شود.«
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 تعیین لوکیشن دیدار نهایی 
جام حذفی به دست کرمانی ها

فینال بی مکان!
  15 روز مانـــده به فینال جام حذفـــی، اما همچنان 
محل برگـــزاری این مســـابقه امـــا و اگرهایـــی دارد. 
ســـپاهان و گل گهر در یک طرف جدول، آلومینیوم 
اراک و مـــس رفســـنجان هم در ســـمتی دیگر 4 تیم 
راه یافتـــه به نیمه نهایی هســـتند که برای رســـیدن 
بـــه فینال باید بـــا یکدیگر دوئل کنند. در شـــرایطی 
که  مســـئولان ســـازمان لیگ قبل از این اعلام کرده 
بودنـــد که فینـــال جـــام حذفـــی در کرمـــان برگزار 
خواهد شـــد، حالا پیش شـــرط هایی وجود دارد که 
ممکن اســـت معادلات را بـــر هم بزنـــد. طبق گفته 
امیرحســـین روشـــنک، مســـئول برگزاری مسابقات 
لیـــگ برتر به شـــرط صعـــود هـــر دو تیـــم گل گهر و 
مـــس به فینال، دیـــدار نهایی جام حذفـــی در یکی 
از ورزشـــگاه های شـــهدای مس یا امام علی)ع( شهر 
کرمـــان برگـــزار خواهد شـــد و در غیر ایـــن صورت، 
ورزشـــگاه آزادی یکـــی از گزینه های اصلـــی میزبانی 

بود. خواهد 
روشـــنک درباره محـــل برگزاری فینـــال جام حذفی 
گفت: »ما موقع قرعه کشـــی و حتی بعد از آن، یکی، 
دوبـــار اعلام کردیـــم که بر اســـاس تصمیـــم هیأت 
رئیســـه محل برگـــزاری جام حذفی کرمـــان خواهد 
بـــود. البته که ایـــن موضوع پیش شـــرط هایی دارد 
که قطعـــاً باید آنهـــا را در نظـــر بگیریـــم. اول اینکه  
طبـــق بند بی طرفی، هـــر دو تیم راه یافتـــه به فینال 
بایـــد کرمانـــی باشـــند و یـــا برعکـــس، هـــر دو تیم 
غیرکرمانـــی. در حال حاضـــر از 4 تیـــم راه یافته به 
نیمه نهایـــی جام حذفی 2 تیم کرمانی هســـتند. به 
این ترتیب اگر فینال تمام کرمانی باشـــد مسابقه در 
همین اســـتان برگزار خواهد شـــد ولی اگـــر یکی از 
این دو تیم به همراه ســـپاهان و یـــا آلومینیوم اراک 
راهی فینال شـــوند، قطعـــاً دیدار نهایی در شـــهری 

به غیـــر از کرمان برگزار خواهد شـــد.«
 در شرایطی که ورزشـــگاه تازه تأسیس شهدای مس 
هنـــوز به  صورت کامل آماده نشـــده اســـت، به گفته 
روشـــنک در صورت عدم تجهیز آن، ورزشـــگاه امام 
علـــی )ع( کرمان گزینه دیگر ســـازمان لیگ خواهد 
بود: »ورزشگاه تازه تأسیس شهدای مس گزینه اول 
مـــا در کرمان اســـت که همه کارهایش انجام شـــده 
امـــا چند درصد ممکن اســـت بـــه فینال نرســـد که 
در این صـــورت ورزشـــگاه امام علـــی)ع( گزینه دوم 

ما برای برگـــزاری فینال در کرمـــان خواهد بود.«
 برخـــلاف شـــنیده ها حالا روشـــنک اعـــلام کرد که 
در صـــورت میزبان نبـــودن کرمان، ورزشـــگاه آزادی 
یکـــی از گزینه هـــای اصلـــی  بـــرای میزبانـــی فینال 
جـــام حذفی خواهد بـــود: »به رغم اینکـــه تیم های 
پایتخـــت از گردونـــه جام حذفـــی کنـــار رفته اند اما 
ورزشـــگاه آزادی یکـــی از گزینه های اصلی ما اســـت 
که در صورت عـــدم صعود یکـــی از تیم های کرمانی 
به دیـــدار نهایی ممکن اســـت میزبـــان فینال جام 

حذفی باشـــد.«

قرار وثیقه برای یک متهم رسانه ای

افشاریان بازداشت شد
داوران  کمیته  پیشین  رئیس  افشاریان  خداداد 
فدراسیون فوتبال که نامش در پرونده فساد در این 
رشته به عنوان متهم به چشم می خورد، بازداشت و 
روانه زندان شد. تحقیقات جدی در مورد دو متهم 
دیگر این پرونده یعنی سهیل مهدی رئیس پیشین 
کمیته مسابقات سازمان لیگ و فریبرز محمودزاده 
مسئول وقت لیگ دسته اول همچنان ادامه دارد. برای 
دیگر متهم این پرونده که فردی رسانه ای است نیز قرار 
بازداشت صادر شد اما وی با قرار وثیقه میلیاردی آزاد 
شده است. پرونده مس رفسنجان مربوط به سالی 
است که این تیم از لیگ دسته اول به لیگ برتر صعود 
کرد. بر این اساس نام سه فرد مسئول در فدراسیون 
فوتبال و سازمان لیگ به عنوان متهم به چشم می خورد 
و پرونده این موضوع همچنان در حال بررسی است.

 

قابل توجه علی خطیر

مدیر اسپانسر سابق استقلال دستگیر شد
شرکتی که در اوایل فصل گذشته لیگ برتر به عنوان 
اسپانسر استقلال با این تیم در زمان مدیریت خطیر، 
قرارداد امضا کرده بود و در میانه راه این همکاری خاتمه 
یافت، متخلف شناخته شده و مسئول این شرکت نیز 
بازداشت شده است. این در حالی است که در همان 
زمان بسیاری از کارشناسان، مدیران استقلال را از این 
کار منع کردند و متأسفانه گوش مدیران به نظرات 
کارشناسی شنوا نبود و علی خطیر برای عقد قرارداد با 

شرکت موردنظر عجله داشت.

علیپور فعلاً با پرسپولیس مذاکره ای نداشته است

 ژیل ویسنته پیشنهاد 
تمدید قرارداد ارائه داد

رسماً  که  یسنته  یل و ژ تیم  جم  مها ر  علیپو علی 
قراردادش با این تیم به پایان رسیده رسماً از این تیم 
جدا شد. این درحالی است که مسئولان باشگاه ژیل 
ویسنته برای تمدید قرارداد به بازیکن تیم شان پیشنهاد 
تمدید قرارداد داده اند اما این بازیکن فعلاً پاسخی به 
این پیشنهاد نداده و در کنار یکی دو پیشنهاد دیگری 

که داشته فعلاً صبرپیشه کرده است .
در کنار پیشنهاد تیم ژیل ویسنته، این مهاجم برخلاف 
بعضی از مواردی که گفته می شود فعلاً با پرسپولیس 
با  صحبتی  هرگونه  و  است  نداشته  مذاکره ای  هم 
باشگاه پرسپولیس را رد کرده است. علی علیپور فعلاً 
در نظر دارد استراحت کند و بعد از جمع بندی در مورد 
پیشنهادات اروپایی اش که ژیل ویسنته در رأس آنها 
قرار دارد و سایر پیشنهادات بهترین تصمیم ممکن را 
ظرف ده روز آینده بگیرد. این اخبار درحالی است که 
چندی قبل  شنیده شد که پرسپولیس قصد به خدمت 

گرفتن این بازیکن را دارد.

سپاهان باز هم 
خانه تکانی می کند؟

مدیران باشگاه از 
پیشنهاد خارجی 
اوسمار خبر دارند

نعمتی: حتماً لیاقت 
 قهرمانی داشتیم 
که به آن رسیدیم

 بزرگ ترین مانع بر سر 
راه مهاجم تیم ملی

  چرخه انتخابی 
را نبستیم

یورش یوزهای ایرانی به هنگ کنگیورش یوزهای ایرانی به هنگ کنگ

نسخه فدراسیون برای فصل آینده لیگ برترنسخه فدراسیون برای فصل آینده لیگ برتر

تیم ملی می خواهد تیم ملی می خواهد 
صدرنشین باشــــــــدصدرنشین باشــــــــد

قرار وثیقه برای متهم رسانه ای

خداداد افشاریان 
بازداشت شد

خرید سهام تراکتور 
در هاله ابهام

تهدید تکراری شمسایی 
به کناره گیری از تیم ملی

علیپور فعلاً با پرسپولیس 
مذاکره ای نداشته است

ژیل ویسنته پیشنهاد تمدید داد

مدیر اسپانسر سابق استقلال دستگیر شد

حذف حذف 
مورایس مورایس 
شاید شاید 
بعد از بعد از 
جام حذفیجام حذفی

پرسپولیس پرسپولیس 
به جواب »نه« به جواب »نه« 
مربی برزیلی مربی برزیلی 
فکر  نمی کندفکر  نمی کند

اولویت ما اولویت ما 
تمدید با تمدید با 
پرسپولیس پرسپولیس 
استاست

پیشنهاد 
5 میلیون 
 دلاری 
برای 
قایدی

رنگرز: گرایی رنگرز: گرایی 
 و اسماعیلی  و اسماعیلی 
شانس مدال شانس مدال 
المپیک المپیک 
هستندهستند

تیم بســـکتبال شـــهرداری گرگان با شکست 
نماینـــده اسلامشـــهردر بـــازی ســـوم فینال 
لیـــگ برتر بســـکتبال 2 بر یک پیـــش افتاد.

دیدار ســـوم فینـــال لیگ برتر بیـــن تیم های 
نماینده اسلامشـــهر و شـــهرداری گـــرگان در 
تـــالار مرحوم محمود مشـــحون برگزار شـــد 
که تیـــم میزبان توانســـت کوارتـــر اول را 25 
بـــر 24 پیروز شـــود ولـــی در وقـــت دوم یک 
پرتاب ســـه امتیازی نماینده اسلامشهر مورد 
قبـــول واقع نشـــد و اشـــتباهات داوری کار را 
برای میزبان ســـخت کـــرد  و به ایـــن ترتیب 

شـــهرداری گرگان با نتیجـــه 48 بر 47 برنده 
بـــه رختکـــن رفـــت. در کوارتر ســـوم تقابل 
ســـه امتیازی های ســـینا واحـــدی و جـــردن 
اســـتیونس دیدنی بـــود. هـــر دو پرتاب های 
دیدنـــی را بـــه ســـمت حلقه هـــای همدیگر 
روانه کردند اما زور اســـتیونس چربید و27 
بر 21 نتیجه را برای نماینده اسلامشـــهر رقم 
زد. وقـــت پایانی را هـــم گرگانی های آماده به 
نفع خـــود رقم زدند تـــا این بـــازی ۹5-۹۹ به 
ســـود گرگان شـــود و شـــهرداری گرگان 2 بر 

یک پیـــش بیفتد.

ل  تسا فو ملی  تیم  بی  سرمر یی  شمسا حید  و
کشورمان از شرایطش رضایت ندارد. او می گوید: 
انجام  لحظه  این  به  تا  خودمان  که  »کارهایی 
داده ایم، به واسطه کار گروهی و ارتباط های ما بوده 
است، ازجمله تورنمنت ویتنام یا ارتباط با سرمربی 
پشت صحنه ها  تمام  اسپانیا.  فوتسال  ملی  تیم 
را خودم با مربیان تیم های مختلف دنیا ارتباط 
گرفتم. الان نیز باید قرارداد ما مشخص شود. از 
لحاظ قانونی و حرفه  ای، کاره ای نیستیم ولی به 
خاطر ایران هر کاری می کنیم. مطمئن باشید ما 
چیزی  هر  چون  بگذاریم  منتی  نمی توانیم  هم 
که بوده و اتفاق افتاده، برای کشور خودمان و 
فقط  است.  بوده  فوتسال  بزرگ  خانواده  برای 

چه  که  باشیم  قدردان  و  قدرشناس  امیدوارم 
کارهایی انجام می دهیم و البته این وظیفه شرعی 
ماست. ولی قرارداد ما باید امضا شود.« او تهدید به 
کناره گیری کرده است: »تیم ملی برای بنده نیست. 
متعلق به میلیون ها ایرانی است که با فوتسال و 
در  ببینید  شما  می کنند.  عشق  موفقیت هایش 
روز های سخت والیبال همه ناراحت هستیم و 
آرزوی صعود به المپیک را داریم تا شادی به جمع 
مردم ایران بیاید. ولی اگر قرار است چیزهایی 
بابت حضور من از بین برود، قطع به یقین وحید 
شمسایی نبودنش خیلی مفیدتر از بودنش خواهد 
بود. خیلی از آدم ها می توانند در این مسیر حتی 

مفیدتر و قوی تر از بنده حرکت کنند.«

اتفاق غیرمنتظره در فینال سوم لیگ برتر بسکتبال

نماینده اسلامشهر در خانه مات شد
تهدید تکراری شمسایی به کناره گیری از تیم ملی

1

5

2

تعیین لوکیشن فینال جام حذفی

فینال بی مکان!

تبرئه فدراسیون فوتبال

واکنش نکیسا به ماجرای ربیعی شرکت توسعه پول کمک داور ویدیویی را نمی دهد

به دنبال شایعاتی که درباره ادامه وضعیت 

ربیعی، سرمربی تیم ذوب آهن منتشر شده، 

ماجرا  به  ذوب آهن  مدیرعامل  نکیسا  نیما 

واکنش نشان داده است: ربیعی فصل آینده 

نیز سرمربی تیم فوتبال ذوب آهن خواهد 

بود و ما با این مربی همکاری مان را ادامه 

خواهیم داد. ذوب آهن در این فصل با ربیعی 

42 امتیاز در رده پنجم جدول لیگ قرار  با 

گرفت اما او فصل گذشته چندین مرتبه ساز 

جدایی کوک کرد و حتی در نیم فصل دوم 

خواهان جدایی از ذوب آهن و پیوستن به 

فولاد خوزستان بود.

سقف بودجه فقط 425 میلیارد تومان
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را تسلیت می گوییم


